
Förnya alkoholpolitiska 
programmet

Det nu gällande alkoholpolitiska programmet skrevs 2009 och innehåller fortfa
rande aktuella och viktiga skrivningar om framförallt nolltolerans för alkohol och 
droganvändning hos barn och unga.

Dock har det sedan 2009 skett förändringar i samhället och synsättet på alkohol 
och dess användning i samband med arbetsrelaterade aktiviteter. Uppdelningen i 
arbetsliv och den privata sfären kan ibland vara oklar vilket kan försvåra gräns
dragningar för servering av alkohol. Forskning om alkohol och beroende säger att 
20% av befolkningen använder alkohol på ett skadligt sätt för sig själva samt att 
6–7 % befolkningen har en beroendesjukdom. Alla dessa personer finns överallt i 
arbetslivet. För att underlätta för dessa att kunna arbeta utan att förvärra sin situation 
och för att minska risken för att fler drabbas av beroendesjukdom kan riktlinjer 
underlätta och tydliggöra hur kommunen agerar i alkoholfrågor.

Forskning visar nu att det inte finns säkra nivåer av alkoholkonsumtion för att und
vika att bli beroende av alkohol eller utveckla andra allvarliga sjukdomar som t ex 
hjärt och kärlsjukdomar eller cancer. 

Vänsterpartiet anser det vara dags för Nacka kommun att i sitt alkoholpolitiska 
program ta ställning för när Nacka kommun inte ska servera eller bekosta alkohol för 
anställda eller andra gäster i arbetsrelaterade sammanhang och när det inte är tillåtet 
att servera alkohol i kommunens lokaler.

Vänsterpartiet yrkar:

att  det införs riktlinjer i det alkoholpolitiska programmet som tydliggör när 
Nacka kommun inte ska servera eller bekosta alkohol för anställda eller 
andra gäster i arbetsrelaterade sammanhang.

att  det införs riktlinjer i det alkoholpolitiska programmet när det inte får 
 serveras alkohol i kommunens egna lokaler
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